
‘Mutluluk’ 
çoğalıyor n 2’de

Ödüllü yarışmalara
başvuru zamanı n 7’de
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BAKAN YUSUF TEKİN: 29 KİŞİ HAKKINDA SORUŞTURMA BAŞLATILDI

2025 Liselere Geçiş Sistemi
(LGS) sonuçlarına göre 719
öğrenci tüm soruları doğru
cevaplaması bilmecesi sürüyor.
Milli Eğitim Bakanı Yusuf
Tekin, sınav sorularının PDF
formatında sınav sırasında
paylaşıldığı iddialarını bir kez
daha reddederken 29 kişi
hakkında idari soruşturma
başlatıldığını duyurdu. Öte
yandan MEB Bilgi İşlem
Genel Müdürü Özgür Türk
görevden alındı. n 4’te

MEB Bilgi İşlem Genel
Müdürü görevden alındı

türk İş Dünyası
konfederasyonu
(tÜRkONFeD), dört yıllık
zorunlu lise eğitimi süresinin
kısaltılmamasına vurgu
yaparak eğitimin niteliğinin
geliştirilmesi yönünde
çağrıda bulundu. n6’da

AÇlIk GReVİ DeVAM eDİYOR
tÜRkİYe Büyük Millet Meclisi (TBMM) Genel
Kurulu'nda zeytinlik alanların madencilik
faaliyetlerine açılmasını öngören, kamuoyunda
“Süper İzin” olarak anılan ve ilk 4 dört maddesi
önceki gün kabul edilen Bazı Kanunlarda
Değişiklik Yapılmasına Dair Kanun Teklifi'nin
maddelerinin görüşülmesine dün devam edildi.
Teklife karşı çıkan köylüler de açlık grevini
sürdüreceklerini belirtti.

‘ÇekİN elİNİZİ ZeYtİNDeN’
CHP Ankara İl Başkanlığı da, Meclis önünde yasa
teklifine karşı açıklama yaptı. CHP Grup
Başkanvekili Ali Mahir Başarır, iktidara sert sözlerle
yüklendi. Yasa teklifini savunan AK Parti
Milletvekili Mustafa Varank’a tepki gösteren
Başarır, “Varank’tan medet ummuyoruz. Gün
gelecek o tarlalarda korkuluk bile olamayacak"
derken CHP Grup Başkanvekili Murat Emir de
“Çekin elinizi zeytinden!” diye konuştu.  n Sayfa 5’te

‘Süper İzin’ yasasının maddeleri Meclis’te birer birer kabul edilirken zeytinliklerin madenciliğe açılmasına
karşı çıkan köylüler de Ankara Cemal Süreya Parkı’nda açlık grevinde, ‘Toprağımızı vermiyoruz’ diyor

Büyükşehir
yangınlara

hazır
İZMİR Büyükşehir

Belediyesi'nin ev
sahipliğinde ilçe
belediyelerinin afet işleri
sorumluları, İzmir’deki
orman yangınları için
buluştu. Toplantıda
yangınların çıkmaması için
atılması gereken adımlar
değerlendirildi. n 7’de

A.Menderes’te
taksiciye ceza

kabusu
İZMİR Adnan Menderes

Havalimanı’nda yaşanan
trafik cezası mağduriyetleri
her geçen gün artıyor. İç
hatlar yolcu terminaline
yakın bölgeye yolcusunu
bırakmak veya almak
isteyen sürücüler, kısa süreli
durmalarına rağmen trafik
cezası ile karşılaşıyor. n 3’te

Ayşe’nin acısı 
dinmeden 

İlayda öldürüldü
İStANBUl Eyüpsultan’da

geçtiğimiz günlerde yol
kenarına bırakılan bir valizin
içinden çıkan kadın
cesedinin 22 yaşındaki
üniversite öğrencisi Ayşe
Tokyaz’a ait olduğu
belirlenmişti. Olayla ilgili
gözaltına alınan 7 kişi,
mahkemede tutuklandı. n 3’te

IRAk’ın el-Kut kentinde beş
katlı bir hipermarkette çıkan
yangında en az 60 kişi
hayatını kaybetti. Bu
sayısının artması bekleniyor.
Belediye yetkilisi Ali el-
Mayahi, “Yangın enkazı
altında hala çıkarılamamış
cesetler var” dedi. n 3’te

Irak’ta AVM 
yandı: 60 ölü

Mİllİ Savunma Bakanlığı
kaynaklarından Suriye'deki
gelişmelere ilişkin olarak
açıklama yapıldı. MSB
kaynakları, "Talep etmeleri
durumunda terörle
mücadede destek
sağlayacağımızı daha önce
ifade etmiştik" denildi. n 3’te

MeMleket Partisi Genel Başkan Vekili
Asuman Ali Güven, 21-22 Temmuz’da
yapılacak kurultayda partinin
kapatılacağını açıkladı. Güven,
"Memleket Partisi’ni kapatarak
ülkemizin geleceği adına ortak
mücadeleyi büyütmek için Cumhuriyet
Halk Partisi çatısı altında birleşerek
yolumuza devam etmeliyiz" ifadelerini
kullandı. n 4’te

MSB: Talep
gelirse hazırız

AVM’ye 500 kiloluk bomba
RUSYA Ukrayna’da, sivil yerleşimin
yoğun olduğu bir alışveriş merkezine
500 kilogramlık bomba attı. Saldırıda

en az 2 kişi hayatını kaybetti.

Elektrik faciası davası 30 Eylül’e ertelendiElektrik faciası davası 30 Eylül’e ertelendiElektrik faciası davası 30 Eylül’e ertelendiElektrik faciası davası 30 Eylül’e ertelendiElektrik faciası davası 30 Eylül’e ertelendiElektrik faciası davası 30 Eylül’e ertelendi
İzmir  Konak’ta geçen yıl
sağanaktan korunmaya
çalışırken elektrik akımına
kapılan İnanç Öktemay ile
Özge Ceren Deniz’in
yaşamını yitirmesine ilişkin

olan dava görüldü. Gergin
başlayan duruşmada davaya
müdahil olan esnaf ise ciddi
iddialarda bulundu.
Mahkeme, duruşmayı 30
Eylül tarihine erteledi.

Memleket Partisi
kendini feshediyor

Meriç Köyatası

Kürt bebekleri
niçin öldü?

n Sayfa 5’te

İsmet Orhan

Atatürk’ü
sevmediniz...

n Sayfa 4’te

Tuğçe Yerdelen

Kadınlar yaşamak
istiyor...

n Sayfa 2’de

Köylü zeytin
iktidar kömür

peşinde!

Köylü zeytin
iktidar kömür

peşinde!

Köylü zeytin
iktidar kömür
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Köylü zeytin
iktidar kömür

peşinde!

Köylü zeytin
iktidar kömür

peşinde!

YUSUF TEKİN

2 yıla indirme
niteliği düzelt
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Konak Belediye Başkanı Nilüfer
Çınarlı Mutlu’nun, göreve geldiği ilk
100 gün içinde faaliyete geçirdiği
sosyal belediyecilik hizmetlerinden
Mutluluk Kahveleri, birinci yaşını
kutluyor. İlki, Kemeraltı Abacıoğlu
Hanı’nda açılan, uygun fiyatlı menü,
kaliteli hizmet ve güler yüzlü
personeliyle dikkat çeken Mutluluk
Kahveleri, bir yılda 8 şubeye
ulaşmanın gururunu yaşıyor. 

8’inci de açıldı
Mutluluk Kahveleri,

Kemeraltı’nın yanı sıra Güneşli
Mahallesi Dr. Saadettin Yağdıran
Spor Tesisleri, Barbaros Mahallesi
Adile Naşit Parkı, Ulubatlı Mahallesi
Toros Sosyal Tesisleri,  Alsancak
Sevgi Yolu Kiosk ve Güzelyalı
Nazım Hikmet Kültür Merkezi’nde
hizmet veriyor. Ayrıca Çınartepe
Aydın Erten Rekreasyon Alanı’nda
yer alan kafeterya, Mutluluk Kahvesi
konseptiyle yenilenerek bütçe dostu
olarak faaliyete başladı. Öte yandan
Murat Reis Mahallesi’ndeki M. Yüce
Sonkurt Parkı içinde hazırlıkları
tamamlanan Mutluluk Kahvesi de
sekizinci hizmet noktası oldu.Kentin
uğrak noktalarında konumlanması ve
çayın 10 TL, kahvenin 20 TL’ye
içilebildiği uygun fiyatlarıyla gün
boyu dolup taşan Mutluluk Kahveleri,
müşterilerinden aldığı olumlu
yorumlarla da dikkat çekiyor. Başkan
Nilüfer Çınarlı Mutlu’ya böyle bir
hizmeti, birçok noktada hayata
geçirdiği için teşekkürlerini ileten
vatandaşlar, Mutluluk Kahveleri’nin
sayısının daha da artmasını istedi.
Sadece Konaklıların değil, kenti

ziyaret eden herkesin gözbebeği olan
Mutluluk Kahveleri hakkında yapılan
yorumlarda uygun fiyat memnuniyeti
öne çıktı.

‘Fiyatlardan memnunuz’
Zorlu ekonomik şartlar nedeniyle

sosyalleşme imkanı bulamadıklarını
belirten Ahmet Taştan, “Buraya
neredeyse haftanın üç dört günü
geliyorum. Fiyatlardan çok
memnunuz, başka bir yerde
oturamıyoruz. Böylesi ekonomik
zorlukta burası bizim için bulunmaz
bir nimet. Sayıları günden güne
çoğalıyor. Nilüfer Başkanımıza çok
teşekkür ederiz, çok memnunuz”
dedi.Emeklilerin gözde mekanı haline
gelen Mutluluk Kahvelerinde vakit
geçirmekten büyük mutluluk

duyduğunu dile getiren Sema Tekbey
Bozacı, şunları söyledi: “Nilüfer
Başkanımız sayesinde açılan bu
mekanlar bizim için çok iyi oldu. Biz
emekli insanlarız, başka yerlerde
fiyatlar çok yüksek. Burada bir çay 10
TL, tost 35 TL… Bütün ürünler
bütçemize uygun.”

Hizmetten gençlerin de memnun
kaldığını söyleyen öğrenci Elif
Döneken ise “Böyle tarihi bir
mekanda uygun fiyatlı güzel
yemeklerin olması çok hoşumuza
gitti. Bundan sonra hep gelmeyi
düşünüyoruz. Öğrenci olduğumuz
için bütçemize çok uygun. Diğer
yerlerde iki kahve parasına, burada
dört kişi doyduk” sözleriyle
yetkililere teşekkür etti.Bütçe dostu
fiyatları görünce şaşırdığını dile

getiren
Rümeysa
Türkyılmaz ise “İzmir’e bugün
geldim. Sabahtan beri acıktıkça bir
şeyler yeme fırsatı bulduk ama
biliyorsunuz bugünün şartlarında
fiyatlar çok uçuk olabiliyor. Buranın
fiyatlarını görünce çok şaşırdım. Çok
memnun kaldık, sıcak bir ortamı var.
Fiyatlar zaten çok makul” diye
konuştu. HABER MERKEZİ

Bodrum Belediyesi tarafından
"Denize En Çok Mavi Yakışır"
sloganıyla on bir yıldır
gerçekleştirilen Deniz Dibi
Temizliği'nin bu yılki onuncu etabı
Torba’da yapıldı. Bodrum
Belediyesi Destek
Hizmetleri ve Temizlik
İşleri Müdürlüğü
organizasyonuyla
gönüllü dalış ekibi
tarafından
yapılan temizlik
etkinliğine,
Bodrum
Belediye
Başkanı
Tamer
Mandalinci’yi
temsilen
Belediye
Başkan
Yardımcısı
Kanat Hasan
Özsert katıldı.
Gönüllü belediye
personelinden oluşan
dalgıç ekibinin
gerçekleştirdiği
çalışmalar sonucunda
denizden az miktarda atık çıkarıldı.
Atık miktarının az olması,
farkındalık çalışmalarının ve çevre
bilincinin olumlu etkilerini bir kez
daha gözler önüne serdi. 

"Denize En Çok Mavi Yakışır"
sloganıyla yola çıkılan Deniz Dibi

Temizliklerinin onuncusunu Torba
Mahallesi'nde gerçekleştirdiklerini
söyleyen Başkan Yardımcısı Kanat
Hasan Özsert, "Torba, bu projede
bizim için çok büyük örnek oldu.
Çok az miktarda atık çıktı. Bugüne

kadar yaptığımız deniz dibi
temizlikleri içerisinde en

temiz yer Torba
diyebiliriz. Bu nedenle

burada denizi
kullanan
vatandaşlarımıza,
değerli Torba
halkına çok
teşekkür
ediyorum.
İnşallah bu
örnek olacak.
Bu projenin
sonlarına
geldiğimiz

zaman tertemiz
denizlerle

Bodrumlu
vatandaşlarımızı

buluşturacağız"
ifadelerini kullandı.
Etkinliğin sonunda

toplanan atıklar, farkındalık
oluşturmak amacıyla Torba
sahilinde bulunan belediye kafenin
önünde sergilendi. Atıklar, geri
dönüşüm işlemleri yapılmak üzere
Konacık Mahallesinde yer alan 1.
Sınıf Atık Merkezi’ne götürüldü.
İHA

Konak’ta Mutluluk
Kahveleri çoğalıyor
Konak’ın hizmeti ‘Mutluluk Kahveleri’nin ilkinin açılışının üzerinden tam bir yıl 
geçti. Zamanla 8 şubeye ulaşan kahveler Konaklı vatandaşların gözdesi oldu

Caretta Caretta cinsi deniz
kaplumbağalarının yumurtlama
döneminde Ekosistemi Koruma ve Doğa
Sevenler Derneği (EKODOSD) Başkanı
Bahattin Sürücü vatandaşları uyardı.
Sürücü, "Kaplumbağa çıktığında  alandan
uzaklaşarak, yuva yapmasına izin
verilmeli,  ışık tutulmamalıdır. Uzaktan
izleme yaparak kaplumbağanın yuvayı
kapattıktan sonra denize ulaşmasına
kadar beklemeli ve  yumurtalarını bıraktığı
yere bir işaret konularak haber verilmelidir"
dedi. HABER MERKEZİ

EKODOSD’tan Caretta uyarısı

Bornova Belediyesi, derinleşen
ekonomik kriz ve hayat pahalılığı
karşısında dar gelirli vatandaşların
yanında olmayı sürdürüyor. Belediye,
bugüne kadar Bornova merkez,
Işıkkent, Yeşilçam, Naldöken, Altındağ,
Serintepe, Çamdibi ve Doğanlar olmak
üzere 7 farklı mahallede Kent Market
açarak vatandaşlara ücretsiz ve özgür
alışveriş imkanı sundu. 

Gelir düzeyleri resmi olarak tespit
edilen vatandaşlara, kredi kartı benzeri
sistemle her ay 3.000 haneye 80, 90 ya
da 100 kredi yükleniyor. Vatandaşlar bu
bakiyelerle temel gıda ve hijyen
ürünlerini hiçbir ücret ödemeden temin
edebiliyor. Çok yakında hizmete girecek
olan Pınarbaşı ve Yeşilova-Karacaoğlan
Kent Marketleri ile birlikte toplam şube
sayısı 9’a çıkacak.Bornova
Belediyesi’nin bir diğer önemli sosyal
hizmeti ise Kent Lokantaları. Çamdibi,

Kızılay ve Mevlana mahallelerinde
hizmet veren üç Kent Lokantası, günde
ortalama 600 ila 700 kişiye dört çeşit
yemek sunuyor. Uygun fiyatlı bu
yemekler, belediyenin Kent
Mutfağı’nda uzman aşçılar tarafından
hazırlanıyor. 

Bornova Belediye Başkanı Ömer
Eşki, giderek zorlaşan ekonomik
koşullar karşısında Bornovalının
yanında olduklarını belirterek, “Biz
bunu asli görevimiz olarak görüyoruz.
Kent Marketlerimizle temel ihtiyaçlarını
karşılamakta zorlanan ailelere her ay
düzenli destek sağlıyoruz. Bornova’da
hiçkimse yalnız değil” diye konuştu.
Kent Lokantalarının aynı zamanda bir
toplumsal dayanışma alanı olduğunu
vurgulayan Başkan Eşki,  “Kent
Lokantalarımızda sadece karınlar değil,
kalpler de doyuyor” ifadelerini kullandı.
SİMGE AKBULUT

Eşki: Bornova’da 
kimse yalnız değil

Engin maviliklerde
temizlik tam gaz
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Manisa Alaşehir’de susuz kalan ve
yorgun düşen bir leylek, bir büfeye
sığındı. Duyarlı esnaf ve vatandaşların
yardımıyla veterinere götürülen leylek,
sağlığına kavuşarak Doğa Koruma ve
Milli Parklar ekiplerine teslim edildi.
Veteriner Hekim Taner Çelik,
"Vatandaşlar sokakta buldukları halsiz
durumdaki Leyleği bize getirdiler.
Vücudundaki su seviyesi düşmüş, serum
verdik. Leylek sağlığına kavuştuktan
sonra Milli Parklar Müdürlüğü’ne teslim
aldı" dedi. İHA

Susuz kalan leylek kurtarıldı

Bir kadının yaşaması, bir ülkenin
vicdanıdır.

Ve unutmayalım: Yaşamak bir haktır,
mücadele değil.

Her gün bir başka kadın, uğruna
mücadele ettiği hayattan koparılıyor. Kimi
zaman bir eş, kimi zaman bir sevgili ya da
bir tanıdık tarafından... Kimi zaman da
yalnızca “hayır” dediği için. Kadın
cinayetleri, yalnızca bireysel değil;
toplumsal, kültürel ve sistemsel bir sorun
olarak karşımızda duruyor. Her kayıp,
yalnızca bir kişinin değil, bir toplumun
kanayan yarasıdır. Artık bu sessizlik sona
ermeli: Kadın cinayetleri son bulmalı.

Kadınlar, en temel hak olan yaşam
hakkını dahi koruyamadan, her gün yeni
bir tehdit altında yaşamak zorunda
kalıyor. Evlerinde, sokakta, okulda, iş
yerinde… Güvende olması gereken her
alanda şiddetle burun buruna kalıyorlar.
Fail, çoğu zaman mağdura en yakın kişi. 

Toplumun bazı kesimlerinde kadın
cinayetleri hâlâ “aile içi mesele” ya da
“ani öfke” gibi bahanelerle geçiştiriliyor.
Oysa bu cinayetler birer bireysel öfke
patlaması değil; uzun süredir biriken
eşitsizliklerin, cezasızlık kültürünün ve
cinsiyetçi bakış açısının bir sonucudur.
Kadınları koruyamayan yasalar, ihmalkâr
uygulamalar ve caydırıcı olmayan cezalar
bu karanlık tablonun sürmesine neden
oluyor

Geçtiğimiz pazar günü, Türkiye’yi
yasa boğan bir olay daha yaşandı. Yol
kenarında bulunan bir valizin içinden
çıkan cansız beden, 22 yaşındaki
üniversite öğrencisi Ayşe Tokyaz’a aitti.
Genç kadının trajik ölümü, derin bir
üzüntüye yol açtı.  Olayın yaşandığı site
sakinlerinden B.L., soruşturmayı
derinden etkileyebilecek nitelikte
açıklamalarda bulundu. B.L.’nin iddiasına
göre, olay günü Ayşe Tokyaz ve erkek
arkadaşı olduğu öne sürülen kişi arasında
şiddetli bir tartışma yaşandı. Komşuların
iddialarına göre, tartışma sesleri öyle
şiddetliydi ki, çevredeki birçok kişi
endişelenerek güvenliğe haber verdi.
Ancak ne yazık ki sonuç yine değişmedi,
yine bir kadın öldürüldü. Bu ölüm yani
kadın cinayetlerinin normalleşmesi ve
birkaç gün içinde unutulması, beni
derinden sarsıyor. 3 gün sonra bir
bakıyoruz, başka bir yerde başka bir
kadın daha sözüm ona en sevdiği;
sevgilisi, eşi tarafından öldürülüyor. Ayşe,
Emine, Şule, Pınar… Bu bir istatistik
değil; bir hayat, bir gelecek, bir umut. Her
biri farklı yaşlarda, farklı şehirlerde ama
aynı kaderi paylaşan kadınlar. Her biri
yaşamak istiyordu.

Kadına yönelik şiddetin
önlenmesinde en etkili adımlardan birinin
eğitimden geçtiğine inanıyorum.
Çocuklara küçük yaşlardan itibaren
eşitlik, saygı ve empati öğretilmelidir.
Artık daha fazla can yanmasın, daha fazla
hayat yarım kalmasın. Kadın cinayetleri
ne yazık ki bireysel tepkilerle değil,
topyekûn bir mücadeleyle son bulabilir. 

Usta şairimiz Nazım Hikmet’in şiiriyle
yazımı tamamlamak istiyorum. 

“Kimi der ki kadın;
Uzun kış gecelerinde yatmak içindir.
Kimi der ki hayalimdir,
Boynumda taşıdığım vebalimdir.
Kimi der ki hamur yoğuran,
Kimi der ki çocuk doğuran..
Ne o, ne bu, ne döşek, ne köçek, ne

ayal, ne vebal
O benim kollarım, bacaklarım, başım,
Yavrum, annem, karım, kız kardeşim
Hayat arkadaşımdır..”

Tuğçe Yerdelen

"Yaz Konserleri" Kuşadalılara
unutulmaz bir yaz gecesi yaşattı.
90’lı yılların efsane şarkılarından
günümüz hitlerine kadar uzanan
repertuvarıyla konser alanını
coşturan orkestra, dinleyenlere
adeta müzik dolu bir zaman
yolculuğu sundu. Hem
Kuşadalıların hem de kente
gelen turistlerin yoğun ilgisiyle
alan coşkulu bir atmosfere
büründü, müzikseverler
şarkılara hep bir ağızdan eşlik
etti. Yaz Konserleri kapsamında
bir sonraki buluşma 21
Temmuz Pazartesi günü
saat 21.00’de Efeler ilçesi
Mimar Sinan Parkı’nda
gerçekleşecek.  İHA

‘Yaz Konserleri’ ile
eğlenceye doydular

KUŞADASI 

Kadınlar yaşamak
istiyor
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İzmir Adnan Menderes
Havalimanı’nda yaşanan trafik cezası
mağduriyetleri her geçen gün artıyor. İç
hatlar giden yolcu terminaline yakın
bölgeye yolcusunu bırakmak veya
almak isteyen sürücüler, kısa süreli
durmalarına rağmen trafik cezası ile
karşı karşıya kalıyor.

Terminal önüne mecburen giren
sürücüler, araçlarının dörtlü ikaz
lambalarını yakarak yolcu ve bagaj
indirip bindirirken, bazen 20 saniyeyi
bile bulmayan sürelerde cezayla
karşılaşıyor. Uyarı yapılmaksızın,
uzaktan kesilen cezalar, çoğu zaman
sürücüler eve döndüğünde cep
telefonlarına “ışık hızında” mesajla
ulaşıyor.

“Yol üç şeritli, biz sadece bir şeritte
1 dakikayı geçmeyen bir süre
duruyoruz. Diğer iki şeritte trafik zaten
akıyor. Park etmiyoruz. Zaten sürekli
polis gözetimindeyiz. Amaç insanlara
yardımcı olmak mı, ceza yazmak mı
anlamadık. Yolcuyu bavulsuz
göndermek mümkün mü?”

Çözüm bulunsun
Her gün yüzlerce sürücüye ceza

kesildiğini belirten ve şikayetini
egesaati.com.tr üzerinden bildiren
yolcular, “Giden yolcu peronuna
uğramadan bavul indirmek mümkün
değil. Bu durum yüzünden, taksi ve özel

araç sürücüleri mağdur ediliyor. 993 TL
ceza kesiliyor. "Taşıt yolu üzerinde
duraklayan yada park eden araçların
yanında duraklamak” diyerek ceza
kesiliyor. Sürücülerin mağduriyeti
acilen giderilmeli" diyerek yetkililere
çağrıda bulundu.

Uygulamanın insan odaklı
olmadığını savunan sürücüler, “Biz
kimseyi tehlikeye atmıyoruz. 20-30
saniyelik duruşta bile ceza kesilmesi
kabul edilemez” diyerek yeni bir
düzenleme yapılmasını talep etti.

Trafik cezasına itiraz etme yolları

ise şöyle: Ceza, araç plakasına
kesilmişse, sürücüye 15 gün içinde
tebliğ edilir. Bu tebligat tarihinden
itibaren 15 gün içinde itiraz hakkı
başlar. e-Devlet’ten "Araç Plakasına
Yazılan Ceza Sorgulama" bölümünden
kontrol edilebilir.

İtiraz dilekçesi hazırlayın
İtiraz dilekçenizde; ceza numarası,

araç plaka bilgisi, ceza tarihi ve saati,
neden itiraz ettiğiniz (örnek: kısa süreli
duraklama, yolcu indirme, park
yapılmaması, trafik akışını

engellememe) açıkça yazılmalı. Varsa
fotoğraf, kamera kaydı veya tanık
bilgisi de eklenebilir.İtiraz dilekçesi ile
birlikte bağlı bulunduğunuz ilçedeki
Sulh Ceza Hakimliği’ne başvuru
yapılır.Durumunuzu ispatlayan
belgeleri (örneğin kısa süreli
durduğunuzu gösteren kamera
görüntüsü, taksi fişi, havalimanı çekim
görüntüsü gibi) mahkemeye
sunun.Mahkeme birkaç hafta ya da ay
içinde karar verir. İtiraz haklı bulunursa,
ceza iptal edilir ve ödemişseniz iade
alabilirsiniz.HABER MERKEZİ

İzmir Adnan Menderes Havalimanı’nda iç hatlar giden yolcu terminaline yolcu bırakmak isteyen sürücülere
trafik cezası yağdı. Vatandaşlar, “Amaç yardımcı olmak mı, yoksa ceza yazmak mı?” diyerek tepki gösterdi

İstanbul'un Kadıköy ilçesinde 14 yaşındaki
Mattia Ahmet Minguzzi'nin alışveriş yapmak için
gittiği bit pazarında bıçaklı saldırı sonucu yaşamını
yitirdiği olayla ilgili dava sürüyor. 

İtalyan şef Andrea Minguzzi ile çellist Yasemin
Akıncılar'ın oğlu Mattia Ahmet Minguzzi'nin
ölümüne ilişkin "Çocuğa karşı kasten öldürme"
suçundan 24'er yıla kadar hapis cezası istemiyle
açılan davada iki sanık dördüncü kez hakim
karşısına çıktı. 

Önceki duruşmada, reddi hakim talebi
nedeniyle mahkeme heyeti dosyadan
çekilmişti.Diğer yandan Minguzzi ailesine destek
için adliyeye çok sayıda kişi geldi. Destek için
gelenler duruşmanın yapılacağı salonun önünde
'Mattia Ahmet İçin adalet' sloganı attı.
Minguzzi'nin annesi Yasemin Akıncılar Minguzzi
ve babası Andrea Minguzzi destek için gelenlerle
tek tek selamlaştı. Duruşma öncesi ailenin avukatı
Rezan Epözdemir açıklama yaptı. Epözdemir,

"Bize bir şey olursa bunun hesabını kim verecek?"
diyerek kendisine ve ailesine gönderilen tehdit
mesajlarını okudu.

Epözdemir, yaptığı açıklamada, "Tanıklardan
6'sı bugün hazır edilecek, çapraz sorguları
yapılacak. Bunların dışında diğer 2 sanığın da yargı
önüne çıkarılacağını düşünüyoruz. 

Mahkeme her nasılsa birleştirme yapmadı.
Bugün iki sanık olmayacak. Aile bize talepte
bulunduktan sonra mağdur ailenin yanında olduk.
Önce aileye tehditler, sonra mezara saldırı, bize
tehditler, eşimize tehditler yapıldı. 

Hak arama özgürlüğümüzü kullandık. Bize
yapılan tehditler bakımından örgüt dosyası var, bir
hukuki süreç yürüyor. Şikayetçi olduğumuz tehdit
dosyaları var, herhangi bir süreç işletilmedi. Mesaj
verildi; korkmuyoruz. Tehdide maruz kalıyoruz,
ailemiz tehdit ediliyor. Her nasılsa failler tespit
edilemiyor, hukuki işlem yapılamıyor" dedi.
HABER MERKEZİ

İstanbul Eyüpsultan’da geçtiğimiz günlerde yol
kenarına bırakılan bir valizin içinden çıkan kadın
cesedi, kamuoyunu derinden sarsmıştı. Yapılan
incelemelerde cesedin 22 yaşındaki üniversite
öğrencisi Ayşe Tokyaz’a ait olduğu belirlenmişti.
Olayla ilgili yürütülen soruşturma kapsamında
gözaltına alınan Cemil K. ile birlikte toplam 7 kişi,
Cinayet Büro Amirliği’ndeki işlemlerinin ardından
adliyeye sevk edildi. Şüphelilerin tamamı
çıkarıldıkları mahkemece tutuklanarak cezaevine
gönderildi.Cinayet Büro Dedektifleri şüphelinin
cesedi aracının bagajına koyup Eyüpsultan'da bir

adrese gittiğini tespit etti. Yaklaşık 6 saat boyunca
bagajda cesetle bekleyen Cemil Koç, o sırada
telefonla görüşme yapıp aracını bir sokağa park
ediyor ve benzinlikten aldığı deodorantı arabaya ve
kendine sıkıp ceset kokusunu yok etmeye çalışıyor.
Bu tespitler üzerine Cinayet Büro ekipleri
araştırmalarını derinleştirdi Tokyaz'ın son olarak
eski erkek arkadaşı Cemil Koç (38) Küçükçekmece
Atakent Mahallesi'ndeki evine gittiğini belirledi.
Ekipler, Tokyaz'ın bu evde öldürülüp valize
konulduğunu, daha sonra Eyüpsultan'da yol
kenarına atıldığını tespit etti. 

Öte yandan Diyarbakır'da 22 yaşındaki İlayda
Alkaş, oturduğu binaya girmek isterken, birlikte
yaşadığı 30 yaşındaki C.A. tarafından uğradığı
silahlı saldırı sonucu yaşamını yitirdi. Olay, 15
Temmuz günü akşam saatlerinde Yenişehir ilçesi
Şehitlik Mahallesi 50’nci Sokak’ta meydana geldi.
İddiaya göre, İlayda Alkaş evinin bulunduğu binaya
girmek isterken, birlikte yaşadığı C.A.’nın
tabancayla ateş etmesi sonucu yaralandı.
Hastaneye kaldırılan İlayda, kurtarılamadı.  C.A.’nın
yakalanması için polis, çalışmalarını sürdürüyor.
HABER MERKEZİ

Ayşe’nin acısı dinmeden İlayda’yı kaybettik

TERMİNAL ÖNÜNE GİREN SÜRÜCÜLERE UYARI YAPILMADAN, IŞIK HIZINDA CEZA

İzmir havalimanında
trafik cezası kabusu

Minguzzi, davasının duruşması ertelendi
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‘Suriye talep ederse
destek verebiliriz’

Milli Savunma Bakanlığı’ndan
Suriye'deki gelişmelere ilişkin olarak
açıklama yapıldı. Milli Savunma
Bakanlığ kaynakları, "İsrail'in
Suriye'ye yaptığı hava saldırıları
bölgedeki barışı tehlikeye atmaktadır.
Suriye'nin birliğine ve bütünlüğüne
karşı yapılmış bir provokasyondur.
İsrail uluslararası hukuku ihlal eden ve
bölgeyi kaosa sürükleyen saldırılarına
son vermelidir. Talep durumunda
Suriye'nin savunma kapasitesinin
güçlendirilmesi ve terörle
mücadelesine destek için elimizden
gelen desteği sağlayacağımızı  ifade
etmiştik" denildi. HABER MERKEZİ 

MSB

5 katlı AVM yandı: 
60 kişi hayatını yitirdi

Irak’ın el-Kut kentinde beş katlı bir
hipermarkette çıkan yangında en az
60 kişi hayatını kaybetti. Bu sayısının
artması bekleniyor. Belediye yetkilisi
Ali el-Mayahi, “Yangın enkazı altında
hala çıkarılamamış cesetler var” dedi.
Yangın kontrol altına alındıktan sonra
59 kişinin cenazelerini çıkardı. Ancak
"yanmış bedenlerin durumu
sebebiyle" kimlik tespiti yapılamadı.
Sosyal medyada paylaşılan
görüntülerde gece saatlerinde beş
katlı hipermarketin alevler içinde
kaldığı, itfaiyenin müdahale ettiği anlar
görüntülendi. Yangının nedeni henüz
bilinmiyor. HABER MERKEZİ
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2025 Liselere Geçiş Sistemi (LGS)
sonuçlarına göre tam 719 öğrenci tüm
soruları doğru cevaplayarak birincilik
elde etti. Milli Eğitim Bakanlığı (MEB),
geçtiğimiz yıl bu sayının yalnızca 352
olduğunu açıklamıştı. Bu çarpıcı fark,
kamuoyunda sınav güvenliği konusunda
soru işaretlerine neden oldu.

Milli Eğitim Bakanı Yusuf Tekin,
sınav sorularının PDF formatında sınav
sırasında paylaşıldığı iddialarını bir kez
daha reddetti. TRT Haber'e konuk olan
Bakan Tekin, 29 kişi hakkında idari
soruşturma başlatıldığını duyurdu. Tekin,
açıklamasında şu ifadelere yer verdi:

“29 kişiyle ilgili soruşturma açıldı.
Biz idari soruşturma yaparız. Neticesinde
disiplin cezası veririz. Gerekirse ceza
davası da açılır. İlgililer en ağır şekilde
cezalandırılır.”

Bakan Tekin, sosyal medyada
dolaşan sınav PDF’lerine ilişkin ise
şunları söyledi:

“Araştırmamızı yaptık. 10:45'te biten
sözel oturuma ait sorular, soruşturma
açılan bir idareci tarafından
fotoğraflanmış, PDF'ye dönüştürülmüş ve
11:57'de paylaşılmış. Teknik ekiplerimiz
inceledi. Bu PDF, bizim materyalimiz
değil. Soruların çalındığı iddiası külliyen
yalan.”

Öte yandan tartışmalar sürerken Milli
Eğitim Bakanlığı’nda üst düzey bir
bürokrat görevden alındı. Yaklaşık 5
yıldır Bakanlık’ın Bilgi İşlem Genel
Müdürlüğü koltuğunda oturan Özgür
Türk görevden alındı. Yerine Prof. Dr.
Ersin Karaman atandı.

Bu yıl LGS’ye 1 milyon 10 bin 916
aday başvurdu, 963 bin 142 öğrenci
sınava katıldı. Katılım oranı yüzde 95.27
oldu. 15 Haziran’da düzenlenen sınavın
sonuçları 11 Temmuz’da açıklandı.

‘Komisyon incelesin’
Ancak kamuoyundaki tartışma

büyümeye devam etti. Muharrem İnce,
15 Temmuz Salı günü X hesabından
yaptığı paylaşımda, Bakan Tekin’e sert
sözlerle yüklenmişti.

“Hırsızlığınızın sınırı yok, bunu en
çok gençler biliyor. LGS birincileri hangi
okullardan, açıklamadın! LGS

sonuçlarını bağımsız bir komisyon
incelesin dedim, sağır kaldın! Sınava
güveniyorsan önce bunları
yap!”

İnce'nin açıklamalarının
ardından, CHP Genel
Başkan Yardımcısı Suat
Özçağdaş da konuya
Meclis’te taşıdı. Özçağdaş,
Milli Eğitim Bakanı Yusuf
Tekin'in yanıtlaması
istemiyle soru önergesi
verdi. Önergede şu iddialar
yer aldı:  “Bursa’da bir
WhatsApp grubunda
sınavın ilk oturum kitapçığı
sınav devam ederken PDF
olarak paylaşıldı. Benzer şekilde
İstanbul'daki bir okul grubunda ikinci
oturum kitapçığı saat 11:58’de dolaşıma

sokuldu.”
Bakan Tekin, aynı gün 15 Temmuz

Demokrasi ve Milli Birlik
Günü kapsamında MEB
Şûra Salonu'nda düzenlenen
"Zaferin Adı Türkiye - Özel
Çocuklar Sergisi"nde ise
tepkilere oldukça sert bir
dille yanıt verdi:

“Anlatıyoruz,
söylüyoruz. Çok özür
diliyorum, gerizekalıya
anlatır gibi tane tane
anlatıyoruz. Ama
yetinmiyorlar, hâlâ devam
ediyorlar.”

Aynı konuşmasında,
CHP’ye yönelik sert eleştirilerde de
bulunan Tekin, İnce’nin "Milli
Eğitim’den gelen pis kokuları temizle"

açıklamasına şu sözlerle karşılık verdi:
“Şimdi diyorlar ki ‘LGS’den pis koku

geliyor.’ Ben bunu söyleyen kişiye şunu
söylüyorum: 

Cumhuriyet Halk Partisi Genel
Merkezi’nden çıksın. Çünkü pis koku
varsa eğer, CHP’li belediyelerin
vatandaşın parasını çarçur ettiği, rüşvetle
yargılandıkları süreçten geliyor. Pis
kokudan kurtulmak istiyorlarsa CHP
dışına çıksınlar.”

Bu açıklamalar muhalefetin tepkisini
daha da artırdı. CHP Genel Başkan
Yardımcısı Gökhan Zeybek, Tekin’in
ifadelerine sert çıkarak şu açıklamayı
yaptı: “Sandıkta yedikleri tokadı hâlâ
hazmedemeyenler, hakaret ve iftiralarla
gündemi değiştirmeye çalışıyor.”

Aynı gün Muharrem İnce, ikinci bir
paylaşım yaparak eleştirilerini sürdürdü:

“Tekinsiz Yusuf, uzatma! 719 LGS
birincisinin okullarının isimlerini açıkla!”

‘MEB kapı duvar’
Tartışmaların odağı genişledikçe, İYİ

Parti Grup Başkanvekili Turhan Çömez
de konuyu TBMM gündemine taşıdı.
Meclis’te yaptığı basın toplantısında
MEB’e şu soruyu yöneltti:

“Tam puan alan 719 öğrencinin hangi
okullardan mezun olduğunu bilmiyoruz.
MEB ise kapı duvar” MÜRVET KUBAY

CHP Genel Başkanı Özgür Özel, Pervin
Buldan, Mithat Sancar ve Faik Özgür
Erol’dan oluşan Halkların Eşitliği ve
Demokrasi Partisi heyetini ağırladı. DEM
Parti Şanlıurfa Milletvekili Mithat Sancar,
"Yarın (bugün) TBMM Başkanı Numan
Kurtulmuş, grup başkanvekillerini
toplantıya çağırdı. Komisyon önerilerinin
mutabakata dönüşmesi  için yapılan bir
toplantı bu" dedi.HABER MERKEZİ

Komisyon için
tarih verildi

Cumhurbaşkanı Başdanışmanı Oktay
Saral, X hesabından gazeteci Fatih
Altaylı'nın ifadelerinin yer aldığı bir
görüntüyü "Suyun ısındı" sözleriyle
paylaşmıştı. Altaylı daha sonra gözaltına
alınmış ardından tutuklanarak Silivri
Cezaevi'ne gönderilmişti.  22 Haziran’da
Silivri’ye gönderilen Altaylı’nın iddianamesi
hazırlandı  ve 5 yıldan az olmamak kaydıyla
hapis cezası talep edildi. HABER MERKEZİ

Fatih Altaylı için
5 yıl hapis istendi

BAKAN TEKİN: 29 KİŞİ HAKKINDA SORUŞTURMA BAŞLATILDI

Memleket Partisi Genel
Başkan Vekili Asuman Ali
Güven, 21-22 Temmuz’da
yapılacak kurultayda partinin
kapatılacağını açıkladı. Güven,
"Memleket Partisi’ni kapatarak
ülkemizin geleceği adına ortak
mücadeleyi büyütmek için
Cumhuriyet Halk Partisi çatısı
altında birleşerek yolumuza
devam etmeliyiz" ifadelerini
kullandı.

Memleket Partisi'nin kurucu
Genel Başkanı Muharrem
İnce'nin CHP'ye katılmasının
ardından partinin geleceği merak
ediliyordu. Parti içinden bazı
sesler, yola devam edilmesi
gerektiğini bazıları ise CHP'ye
katılma fikrini kamuoyunda ile
getiriyordu. Partinin aldığı karar
bugün belli oldu. Genel Başkan

Vekili Asuman Ali Güven, 21-22
Temmuz’da yapılacak kurultayda
partinin kapatılacağını açıkladı.
Güven yaptığı açıklamada,
"Memleket Partisi’ni kapatarak
ülkemizin geleceği adına ortak
mücadeleyi büyütmek için
Cumhuriyet Halk Partisi çatısı
altında birleşerek yolumuza
devam etmeliyiz" ifadelerini
kullandı. "Bize inanan, bizimle
birlikte bu yolda yürüyen,
yüreğini ortaya koyan tüm
gençlere tekrardan yürekten
teşekkür ediyorum" diyen
Güven, "Bize inanan, bizimle
birlikte bu yolda yürüyen,
yüreğini ortaya koyan tüm
gençlere tekrardan yürekten
teşekkür ediyorum. Hepinize
çağrım şudur. Gelin, kapanış
kurultayımızın ardından, hep

birlikte Cumhuriyet Halk
Partisi’nde buluşalım. Aynı
inançla, aynı kararlılıkla
Türkiye’yi aydınlığa çıkaracak
mücadeleyi omuz omuza
sürdürelim. Bu bir son değil. Bu
bir başlangıçtır. Yolumuz açık
olsun" şeklinde konuştu. Bu
açıklamanın ardından parti üye
ve kuruluşlarının CHP'ye
katılması bekleniyor.

İnce CHP’ye katıldı
Memleket Partisi Genel

Başkanı Muharrem İnce, 24
Haziran'da grup toplantısında
CHP'ye katıldı. İnce yaklaşık üç
buçuk yılın ardından CHP
saflarına dönmüş oldu. CHP
lideri Özgür Özel, "Ben
Muharrem İnce'ye rozet
takamam. Onun rozeti
doğduğundan .HABER MERKEZİ

Memleket Partisi kapatılıyor

LGS’de sorular çözüldü
‘iddialar’ çözülemedi!..
LGS 2025’te 719 öğrencinin tam puan alması, kitapçıkların sınav esnasında sızdırıldığı iddiasını gündeme
getirdi. Milli Eğitim Bakanı Yusuf Tekin iddiaları yalanlarken muhalefet bağımsız komisyon çağrısı yaptı

Tüm bu gelişmelerin ardından, CHP Genel Başkanı Özgür Özel de
sessiz kalmadı. LGS’ye dair şaibe iddialarına ve Bakan Tekin’in

sözlerine sert yanıt verdi:
“Ailelerin içine kurt düştü. Milli Eğitim Bakanı olacak zat, hâlâ burnu

büyüklük ve hadsizlikle hem millete hem Türkiye’nin birinci
partisine hakaret yağdırıyor. ‘LGS’den pis kokular gelmiyor, CHP’li
belediyelerden geliyor’ dedi. Utanmaz! Yusuf Tekin, o Yüce Divan

kurulacak. Yüce Divan’da yargılanacaksın!”

Tekin’e Yüce Divan göndermesi

4 18 Temmuz 2025 Cuma GÜNDEM

Anadolu coğrafyasının
güzelliğinden,

Denizlerin serinliğinden,
Hele de,
Atatürk’ün kazandırdığı

bağımsız topraklardan …
Öylesine rahatsınız ki !
Tembellikten,
İdrak yollarınız tıkandı 

iyi mi ? …
Fiziksel yıpranmalar bir tarafa,
Zihinsel yok oluşlarınız

başladı…
Beyinlerinizi sis kapladı…

HHH

Göz açıp kapayana kadar,
Kula kulluk devri başladı…
Sınırlar açıldı…
Önce insanlar,
Sonra ormanlar, hayvanlar

yakıldı…
Fakirlik kutsallaştı…
Bağımsızlık gitti…
Kendi kendisiyle,
Aynı fikirde olmayan insan

topluluğu yaratılıp,
Ülke bitirildi …

HHH

Tüm bunların sebebi ?
İyinin,
Doğrunun,
Güzelin,
Kıymetini  bilemediniz …
Örneğin ?
Millet olarak her şeyinizi borçlu

olduğunuz,
Atatürk’ün değerini yok

saydınız …
Atatürk’ü,
Sevmediniz,
Sadece onun sizi sevdiğini

sevdiniz…
En azından,
Japonya’nın Atatürk sevgisini

dahi çözüp örnek alamadınız…
Japonya,
Atatürk’ü zorunlu ders olarak

okutuyor,
Videolar yayınlıyor …

HHH

Halimiz böyleyken…
Gözünüzü,
Gönlünüzü,
Açmanın zamanı gelmedi mi ?
Tam bağımsız ülkede,
Osmanlıcılık oynamaya

doymadınız…
Sıkıyorsa !
Osmanlı’nın kaybettiği

topraklarda da,
Gidip Osmanlıcılık oynasanıza !

Yemezler !
Çünkü !
O topraklarda yaşayanların,
Kulu- kölesi oldunuz …
Ne isteniyorsa,
Ne yapılıyorsa,
Onların adına yapıyorsunuz …
Yalana,
Talana,
Dolana doymadınız …
Yine çünkü !
Sevmediğiniz- sevemediğiniz,
Atatürk’ün ekmeğini nankörce

yiyorsunuz…
Ama hala,
Osmanlı’nın ekmeğini

yediğinizi savunarak,
Milletin de,
Atatürk sevgisini yok etme

yoluna girdiniz…
HHH

Ama yine de,
Varsın olsun …
Atatürk’ü…
Siz satılmış nankörler,
Ortadoğulular,
Krallar
Sultanlar
Şeyhler
Emperyalistler hariç,
Tüm dünya,
Tüm insanlık seviyor ya …
Hepinize,
Yeter de artar bile … 

İSMET ORHAN

Atatürk’ü sevmediniz

sevemediniz

MUHARREM İNCE SUAT ÖZÇAĞDAŞGÖKHAN ZEYBEK

YUSUF TEKİN
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Türkiye Büyük Millet Meclisi
(TBMM) Genel Kurulu'nda zeytinlik
alanların madencilik faaliyetlerine
açılmasını öngören ve kamuoyunda
“Süper İzin” olarak anılan ve ilk 4 dört
maddesi önceki kabul edilen Bazı
Kanunlarda Değişiklik Yapılmasına
Dair Kanun Teklifi'nin maddelerinin
görüşülmesine dün devam edildi.

‘Toprağımızı vermiyoruz’
Yasa teklifi ile ilgili tartışmalar

Meclis Genel Kurulu’nda yaşanırken
zeytinliklerin madenciliğe açılmasına
karşı çıkan köylüler de, TBMM
Dikmen kapısına yakın Cemal Süreya
Parkı’nda 15 gündür süren nöbetlerine
devam ediyor. Köylüler, teklifin geri
çekilmemesi halinde açlık grevini
sürdüreceklerini belirtti.

Toprağımızı Vermiyoruz
Platformu adına konuşan Aslı
Kahraman Eren, tepkisini şu sözlerle
dile getirdi: “Karadeniz kızıyım. Bu
maden yasası bizleri yaşatan, bizlere
oksijen kaynağı olan ormanlarımızın
imha edilmesi demektir. Bu yasa
köylüleri göçe zorlar. ‘Toprak olmazsa
yurt olmaz’ diyoruz."

Muğla Milas’a bağlı İkizköy
Muhtarı Nejla Işık ise grev

kararlılıklarını şu ifadelerle anlattı:
“Bu yasa geri çekilene kadar açlık

grevindeyiz. Göz göre göre bizi
öldürecekseniz, kendiniz bilirsiniz. Bu
topraklar için ölürüz de dönmeyiz."

CHP’den Varank’a tepki
CHP Ankara İl Başkanlığı da,

Meclis önünde yasa teklifine karşı
açıklama yaptı. CHP Grup
Başkanvekili Ali Mahir Başarır,
iktidara sert sözlerle yüklendi. Yasa
teklifini savunan AK Parti Milletvekili
Mustafa Varank’a tepki gösteren
Başarır, “Varank’tan medet
ummuyoruz. Gün gelecek o tarlalarda
korkuluk bile olamayacak. Bu yasa
geldiğinden beri söylüyoruz: Toprak
yoksa yurt da yok! Varank o tarlalarda
korkuluk bile olamaz" ifadelerini
kullandı.

‘Zeytin Katliamı Yasası’
CHP Grup Başkanvekili Murat

Emir, Meclis kürsüsünden yaptığı
konuşmada yasa teklifini şöyle
eleştirdi:

“3 tane şirket nasıl daha çok kömür
çıkarır derdindesiniz! 22 yılda 10 kez
Zeytin Yasası değiştirdiniz.  Bu bir
zeytin katliamı yasasıdır. Zeytinle alıp

veremediğiniz nedir? Çekin elinizi
zeytinden!”

Yeni Yol Partisi Ankara
Milletvekili İdris Şahin de, görüşmeler
sırasında AKP sıralarındaki düşük
katılıma dikkat çekerek, “Millete söz
verdiğiniz infaz düzenlemelerine
gelince ‘Ekim’i bekleyin’ diyorsunuz
ama maden patronları söz konusu
olunca iki vekille Meclis’i yaz
sıcağında bile çalıştırıyorsunuz" dedi.

İYİ Parti Mersin Milletvekili

Burhanettin Kocamaz ise yasa
teklifinin çevresel ve anayasal
risklerine vurgu yaptı. Kocamaz,
şunları söyledi:  “ÇED raporları artık
bir formalite. Yatırım adına anayasal
mülkiyet hakkı, çevre güvenliği ve
kamu denetimi çiğnenemez. Bu
teklifle ormanlar, su havzaları ve
meralar sermayeye tahsis ediliyor.”

DEM Parti Tunceli Milletvekili
Ayten Kordu ise, “Bu yasa geri
çekilsin!” dedi. MÜRVET KUBAY

CHP Edirne Milletvekili ve Ziraat
Mühendisi Ediz Ün, Ulusal Süt
Konseyi'nin (USK) 16
Temmuz’da açıkladığı çiğ süt
alım fiyatlarına sert tepki
gösterdi. Yeni açıklanan 18 lira
35 kuruşluk çiğ süt alım
fiyatının üreticiye nefes
aldırmak bir yana, mevcut
maliyetleri dahi karşılamaktan
uzak olduğunu vurgulayan Ün,

USK'nin yalnızca yüzde 7 oranında
yaptığı fiyat artışının, üreticinin

yaşadığı maliyet baskısını
hafifletmekten uzak olduğunu
belirtti. Hem kararın içeriğini hem
de açıklanma zamanını eleştiren
Ün “Çiftçiye bile isteye zarar
ettiriliyor. Alınan bu karar, yeni bir
süt krizinin habercisidir. Yanlış

kararlarının bedelini sürekli üreticiye
ödettiriyorlar” dedi. HABER MERKEZİ

Anahtar Parti Kurucu İzmir il
Yöneticisi Ayberk Ertürk, partisinden
istifa ederek Zafer Partisi’ne katıldı.
Ertürk, Zafer Partisi’ne katılımı ile ilgili
yaptığı açıklamada, “Türk milletinin
sesi olmak, Atatürk çizgisinde
bağımsızlık, milli egemenlik ve
güvenlik temelinde yürütülen
politikaları desteklemek amacıyla
bugün büyük bir karar ve umutla,
Zafer Partisi saflarına katıldığımı
duyuruyorum. Hep birlikte Zafer’ e,
zafer cesurların olacak!’’ ifadelerini
kullandı. Zafer Partisi İl Başkanı Naşit
Birgüvi, Ertürk’e parti rozetini taktı.
HABER MERKEZİ

Ayberk Ertürk,
Zafer Partisi’nde

Geri dönüşüm ve organik 
atık için tesisler yolda

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay’ın başkanlığını yürüttüğü Sağlıklı
Kentler Birliği, Tepebaşı Belediyesi ortaklığında
Eskişehir’de Gıda Güvenliği Paneli
gerçekleştirdi. Başkan Tugay’ın katılımıyla
düzenlenen panelde iklim krizi, gıda güvenliği,
gıdaya erişim, gıda güvencesi konularında önemli
bilgiler paylaşıldı. İzmir’de bahçe atıkları dahil
evlerden toplanan organik atıkları bir araya
getirerek işleyebilecekleri ve sağlıklı bir şekilde
toprakla buluşturacakları kompost tesisleri
kuracaklarını duyuran Başkan Tugay, beş farklı
alanda hem geri dönüşüm için hem de organik
atıkların tekrar kullanıma hazırlanması için
tesisler açacaklarını ifade etti. Başkan Tugay,

İzmir’de başlattıkları çöpleri evde ayrıştırarak
toplama projesinin de iki sene içinde kent
genelinde zorunlu hale getirileceğini duyurdu.
Tugay, “Toprağın kurtulması için çözüm, bizim
ellerimizde. Depolama alanlarına ya da yakma
tesislerine gönderdiğimiz çöplerin içindeki en
değerli kısım olan organik atıkları doğru
değerlendirerek tarımı da kurtarabiliriz” dedi. 

Gıda güvenliğinin günümüzün en önemli
konularından biri olduğunu ifade eden Eskişehir
Büyükşehir Belediye Başkanı Ayşe Ünlüce de
“Gıda güvenliği bir ülkenin aynı zamanda
güvenlik problemidir. Sağlıklı gıdaya giden
süreçleri doğru yönetmeliyiz” ifadelerini kullandı.
HABER MERKEZİ

518 Temmuz 2025 CumaHABERLER

Zeytin yeşili kömür 
karasına direniyor
Zeytin yeşili kömür 
karasına direniyor
Zeytin yeşili kömür 
karasına direniyor
Zeytin yeşili kömür 
karasına direniyor
Zeytin yeşili kömür 
karasına direniyor
Zeytin yeşili kömür 
karasına direniyor

PKK’nın kendini fesih etme bildirisi
ile başlayan Terörsüz Türkiye süreci,
Cumhuriyet’in ulus devlet yapısı ve
laik yapısını yok etme yolunda hızla
ilerliyor. 

ABD Büyükelçisi’nin Sevr’i
hatırlatması, Osmanlı Millet
sisteminden övgüyle söz etmesi,
ardından Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın
Türk-Kürt-Arap ittifakını hedef olarak
ortaya koyması, Türklük kavramı
yerine Türkiyelilik kavramını
savunması, 15 Temmuz’da Bayrak
vesilesi ile yurdun dört bir tarafını
donattıkları afişlerde “Milletin adı
Türkiye” ifadesi, nereye doğru
gittiğimizi gösteriyor. 

Şimdi sıra, “Terörsüz Türkiye”
süreci için Meclis’te komisyon
kurulmasına geldi. CHP’nin bu
komisyona üye vereceği anlaşılıyor.
Başından beri itiraz ettiğimiz bir konu
var. PKK’nın kendini fesih
bildirisindeki ifadeyi ret etmeden,
kurulacak komisyona üye vermek,
Lozan’ı ve dolaylı olarak da Türkiye
Cumhuriyeti’nin varlığını tartışmaya
açmak demektir, Türkiye
Cumhuriyeti’nin Kürtlere soykırım
yaptığını kabul etmek demektir. PKK
fesih bildirgesinde silahlı mücadelenin
meşru kaynağı olarak, Lozan’da Kürt
varlığının inkar edilmesi ve devletin
Kürtlere soykırım uygulamasını
göstermişti. Bu ifade ortada dururken
müzakereye oturmak başlı başına
ihanete ortak olmak demektir.

Öncelikle şunu belirtelim. Türkiye
Cumhuriyeti vatandaşlığı ve Türk
kimliği bir üst kimliktir. Tüm etnik
kimlikler, o kişilerin onurudur. Her alt
kimliğin ana dilini öğrenmesi,
konuşması, kültürünü yaşatması en
doğal haklarıdır. Ana dili öğrenmek ve
konuşmak başkadır, resmi dil
başkadır. Ulus devletlerde de (Fransa,
İngiltere, İtalya, İspanya gibi) federatif
yapıdaki devletlerde de (ABD,
Almanya gibi), hemen hemen bütün
ülkelerdeki uygulama budur.

Kürtlerin bağımsızlığı ve
demokratik hakları için mücadele
ettiğini iddia eden PKK’nın neler
yaptığını ne çabuk unuttuk.  PKK
terörü nasıl başladı, hatırlayan var mı?
Kürt köylerini basarak, kundaktaki
masum Kürt bebeklerini, Kürt
kadınları öldürerek mi Kürtlerin
demokratik haklarını savunuyorlardı?
Önce Kürtleri öldürdüler, ardından da
devletin Güneydoğu Anadolu’ya
gönderdiği gencecik kadın
öğretmenleri, mühendisleri kalleşçe
katlettiler. Sonrasında palazlanınca
orduya ve güvenlik güçlerine
saldırdılar. PKK ve PYD’yi ya da
Suriye Demokratik Güçlerini farklı
örgütler olarak görerek, ABD’nin
dağıttığı TIR’lar dolusu silahları
görmezden gelerek hangi barış
sürecinden söz ediyoruz.

Şunu da hatırlatalım. Sanki
Osmanlı döneminde Kürtlerin hakları
vardı da, Cumhuriyet kurulduktan
sonra Lozan’la bu hakları ellerinden
alındı. Nüfusun yüzde 85’i köylerde
yaşıyordu. Kürt-Türk demeden hepsi
sefalet içindeydi. Türkler de, Kürtler
de yurttaş bile değildi, hepsi padişahın
kullarıydı. Doğu’da Kürtler, batıda,
Adana’da Eskişehir’de Türkler
padişah kulluğunun yanı sıra toprak
ağlarının da marabası idi… Bugün
Kürtler, hala feodal yapı içerisinde
Kürt aşiret reisleri, toprak ağaları,
sahte şeyhler ve tarikatlar tarafından
sömürülmeye devam ediyor. 

Meriç Köyatası

Kürt bebekleri
niçin öldü?

‘Süper İzin’ yasasının maddeleri birer birer kabul edilirken zeytinliklerin madenciliğe açılmasına
karşı çıkan köylüler de Cemal Süreyya Parkı’nda nöbette, “Toprağımızı asla vermiyoruz” diyor

Çiğ süt krizi büyüyor
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Ege İhracatçı Birlikleri’nde 8
yıldır en fazla ihracat yapan birlik
olan Ege Demir ve Demirdışı
Metaller İhracatçıları Birliği, 2025
yılının ilk yarısında ihracatını yüzde
11’lik artışla 1 milyar 176 milyon
dolardan 1 milyar 303 milyon 527 bin
dolara taşıdı ve açık ara liderliğini
sürdürdü. Ege Demir ve Demirdışı
Metaller İhracatçıları Birliği, 2025
yılının ikinci yarısında da ihracattaki
başarı çizgisini koruduğu takdirde
2022 yılında gerçekleştirdiği 2 milyar
564 milyon dolarlık ihracat rekorunu
kıracağının sinyallerini veriyor. Ege
İhracatçı Birlikleri’nin ihracatından
yüzde 14,5 pay aldıklarını dile getiren
Ege İhracatçı Birlikleri Koordinatör
Başkan Yardımcısı ve Ege Demir ve
Demirdışı Metaller İhracatçıları
Birliği Başkanı Yalçın Ertan, Demir-
Çelik alt sektörünün 950 milyon
dolarlık ihracatla EDDMİB’in
ihracatını domine ettiğini ifade etti. 

Haziran döneminde Türkiye
geneli demir ve demirdışı metaller
ihracatının yüzde 6.5’luk artışla 6
milyar 450 milyon dolar olduğunu
paylaşan Ertan, “Türkiye geneli çelik
ihracatımız ise yüzde 4.6’lık
yükselişle 8 milyar 273 milyon dolara
çıktı. İki sektörümüz ihracatlarını

yüzde 5 artırarak 14.7 milyar dolar
dövizi Türkiye’ye kazandırdı. Demir
ve demirdışı metaller ve çelik
sektörlerinde Ege Bölgemizin ihracat
performansı daha başarılı oldu.
‘Profil, Filmaşin’ ve ‘Kütük Demir’
gibi ürünlerde hem miktar hem değer
bazında yüksek artışlar yakaladık.
Bakır ürünleri, yüzde 13 oranında
değer artışıyla Birliğimizin toplam
artış oranının üstüne çıktı” diye
konuştu. Ege Demir ve Demirdışı
Metaller İhracatçıları Birliği 2025
yılının Ocak – Haziran döneminde
170 ülkeye ihracat yaparken, Fas’a

ihracat yüzde 300’lük artışla 35
milyon dolardan 141 milyon dolara
çıktı. Bu hızlı yükselişle Fas 10
basamak birden sıçrayarak zirveye
yerleşti. Almanya 125,8 milyon
dolarlık taleple ikinci olurken,
zirvenin üçüncü sırasına 83 milyon
dolarlık dış satımla İtalya adını
yazdırdı. Ege Demir ve Demirdışı
Metaller İhracatçıları Birliği üyeleri
Amerika Birleşik Devletleri’ne 70,9
milyon dolarlık, İngiltere’ye de 57
milyon dolarlık demir ve demirdışı
metaller ihracatına imza attılar.
HABER MERKEZİ

Türk İş Dünyası Konfederasyonu,
dört yıllık zorunlu lise eğitimi
süresinin kısaltılması yaklaşımının
Türkiye’nin uzun vadeli kalkınma
hedefleriyle çeliştiğini vurguladı

Türk İş Dünyası Konfederasyonu
(TÜRKONFED), dört yıllık zorunlu
lise eğitimi süresinin kısaltılmasına
yönelik tartışmalara ilişkin basın
açıklaması yaptı. Bu yaklaşımın
Türkiye’nin uzun vadeli kalkınma
hedefleriyle çeliştiğinin vurgulandığı
TÜRKONFED Yönetim Kuruluimzalı
açıklamada, eğitimin süresini
kısaltmak yerine, niteliğini ve
kapsayıcılığını artırmaya yönelik
reformlara ihtiyaç duyulduğu
belirtildi. Açıklamada şu görüşlere yer
verildi: 

Nitelikli işgücü açığı
“Türkiye genelinde100 bini aşkın

şirketi temsil eden, ülkemizin en
büyük bağımsız iş dünyası kuruluşu
olarak, zorunlu lise eğitiminin iş gücü
ihtiyacına bağlı olarak kısaltılması
yönündeki talepleri ve bu konudaki

tartışmaları yakından takip
ediyoruz.Ülkemizdeki nitelikli işgücü
açığı her geçen yıl daha belirgin hale
geliyor. Üretimden yönetime,
hizmetlerden teknolojiye kadar birçok
alanda yalnızca mesleki yeterlilik
değil, aynı zamanda iletişim,
adaptasyon ve çözüm geliştirme
becerileriyle donanmış bireylere
ihtiyaç duyuluyor. İş dünyası da bu
çerçevede teknik yetkinliğin yanında
sosyal değerlere duyarlı, güncel
bilgiye sahip ve toplumsal sorumluluk
bilinci gelişmiş çalışanları
önceliklendiriyor. 

Stratejik önemde
Bu profili yetiştirecek güçlü ve

kapsayıcı bir eğitim sistemi,
Türkiye’nin kalkınma hedefleri
açısından stratejik önem taşıyor.
Çünkü eğitim, bireyleri iş hayatına
hazırlamakla sınırlı bir süreç değildir.
Aynı zamanda sosyal hareketliliği
mümkün kılan, bireylerin yaşam
fırsatlarını artıran ve eşitliği
destekleyen temel bir araçtır. Bu

nedenle eğitimin süresi ve niteliği
birlikte değerlendirilmelidir. Özellikle
imkânları sınırlı kesimlerden gelen
çocukların hayata eşit koşullarda
katılabilmesi ancak uzun soluklu ve
nitelikli bir eğitim süreciyle
mümkündür. Zorunlu eğitimi
kısaltmak, bu eşitlik zeminini
zayıflatır.Gündemde yer alan, zorunlu
eğitimin süresini kısaltma yönündeki
öneriler, kısa vadeli işgücü
ihtiyaçlarını önceleyen bir yaklaşıma
dayanmaktadır. Ancak
unutulmamalıdır ki kısaltılacak her
eğitim yılı, uzun vadede ülkemizin
katma değerli üretiminden, inovasyon
kapasitesinden, toplumsal refahından
kayıp anlamına gelir ve nihayetinde
nitelikli insan kaynağı yapımızı
zayıflatır.Bu risk, demografik verilerle
daha da belirginleşmektedir.
Türkiye’de nüfus artış hızı son on
yılda yüzde 1’lik dramatik düşüş ile
birlikte yüzde 0,34’e gerilemiştir.
Nüfus artış hızı düştükçe demografik
fırsat penceresi kapanmakta, iyi
eğitilmiş iş ücünün önemi daha da

artmaktadır. Bu nedenle eğitim
sisteminde ihtiyaç duyulan reform,
sürenin kısaltılması değil; eğitimin
içeriğinin çağın gerekliliklerine uygun
şekilde yeniden yapılandırılmasıdır. 

Beceri temelli müfredat
Müfredatın beceri temelli hale

getirilmesi, öğrencilerin ilgi ve
yeteneklerine göre yönlendirilmesi ve
mesleki eğitimin niteliğinin artırılması
hem bireysel gelişimi hem de
ekonomik verimliliği destekleyecek
temel adımlardır.Eğitim, toplumsal
yapının bütününü doğrudan etkileyen
bir konudur. Bu nedenle alınacak her
karar, toplumsal faydayı ve uzun
vadeli kalkınma hedeflerini
gözetmelidir. Biz TÜRKONFED
olarak, zorunlu eğitimden de mesleki
eğitimden de vazgeçilmemesi
gerektiğine inanıyoruz. Konuya ilişkin
görüş ve önerilerimizi paylaşmak
üzere Milli Eğitim Bakanı sayın Yusuf
Tekin’den resmi bir randevu talebinde
bulunduğumuzu da kamuoyuna
duyururuz.’’HABER MERKEZİ

Egeli metal ihracatçıları 
rekor kırmaya kilitlendi

Emeklilerin kullandıkları tüketici kredileri nedeniyle
bankalar emekli maaşına haciz uygulayamıyor ve
maaşa haciz koyamıyordu. Bazı bankalar bu işlemleri
gerçekleştirse de bankaya yapılan itirazlar sonucunda
bloke ve haciz işlemi ortadan kaldırılıyordu. Yargıtay ise
içtihatları birleştirme kararı aldı. 
Alınan karara göre tüketici kredisi nedeniyle verilen
hapis, takas, mahsup ve benzeri onay ve nza talimatları
nedeniyle bankanın emekli maaşına doğrudan bloke
koymasının mümkün olduğu kararlaştırıldı. Bundan
sonraki süreçte emeklinin de rızasının olması halinde
bankalar emeklilerin maaşlarına bloke koyma yetkisine
sahip olacak. HABER MERKEZİ

Emekli maaşları için haciz kararı

Türkiye'nin en önemli kiraz üretim
merkezlerinin başında gelen Aydın ve
İzmir'de bu yıl Nisan ayında yaşanan zirai
don nedeniyle kiraz hasadı yapılamadı.
Yaşanan sıkıntının ülke genelinde etkili
olduğu belirtilirken 2025 yılında bir önceki
yıla göre kiraz ihracatındaki kaybın 61 bin
ton olduğu öğrenildi.Geçen yıl Aydın ve
İzmir yaylarında kiraz üretiminde oldukça
verimli bir yaşanan Türkiye'de 2025 yılında
adeta ‘yok' yılı yaşandı. 2024 yılında 67 bin
ton kiraz ihracatı yapan Türkiye 2025
yılında sezon tamamlanmasına rağmen
sadece 6 bin ton kiraz ihraç edebildi.
Aydın ve İzmir Bölgesi tüccarlarından
Metin Yağcı, "Bu yıl nadir görülen bir yıl
yaşandı. Mart ayında yazdan kalma günler
etkili olurken Nisan ayında kış geri geldi.
Mart ayında çiçek açan ağaçlara ya don
vurdu ya da ağaçlar çiçeğini döktü. Hal
böyle olunca kirazlar ürün vermedi. Hatta
öyle ki pek çok kiraz üreticisi kendi
sofrasına bile ağacından kiraz toplayıp
koyamadı" dedi. İHA

Zirai don kirazı vurdu 
ihracat kaybı yaşandı

TARIM

Söke'de küçükbaş 
hayvanlar küpelendi

Aydın'ın Söke ilçesinde sahaya inen
ilçe tarım ekipleri, küçükbaş
hayvanlara yönelik küpeleme ve
aşılama çalışması gerçekleştirdi.
Ağaçlı Mahallesi'nde üreticileri
bilgilendiren ekipler, küçükbaş
hayvanların da aşılamasını yapıyor.
Çalışmalar çerçevesinde  küpeleme
gerçekleştirildi. Çalışmaların ilçe
genelinde aralıksız devam edeceği
öğrenildi. Söke İlçe Tarım ve Orman
Müdürlüğü'nden yapılan açıklamada
"Ağaçlıdaki küçükbaş işletmesinde
hayvanların sağlık kontrolleri yapıldı.
Hayvanlar küpelenerek, aşıları
tamamlandı" ifadeleri yer aldı. İHA

Bağlarda üzüm sezonu
heyecanı başladı

Manisa'nın Sarıgöl ilçesinde erkenci
üzüm sezonunun açılmasıyla birlikte
bağlarda hareketlilik başladı. Sezon;
üreticiler, satıcılar, alıcılar, tarım
işçileri ve nakliye firmaları için
heyecan verici bir dönemin
başlangıcı oldu. 15 Temmuz
itibarıyla kesimine başlanan, 16
Temmuz'dan itibaren ise ihracata
gönderilen Süperiol ve Trakya
İlkeren cinsi erkenci üzümlerle
birlikte piyasada büyük bir canlılık
yaşanıyor. Üzüm kesimlerinin
başlamasıyla birlikte tarım işçileri için
de yeni bir kazanç kapısı aralanmış
oldu. İşçiler, bir yandan örtü işlerini
sürdürürken, diğer yandan üzüm
kesimlerine başladıklarını ve sezon
sonuna kadar iş bulma sıkıntısı
yaşamayacaklarını belirtti. İHA

SARIGÖL

AYDIN

Ustalar mesleklerinin
inceliklerini anlatacak

Denizli Esnaf ve Sanatkarlar Odaları
Birliği ile Denizli İl Kültür ve Turizm
Müdürlüğü tarafından yapılacak ortak
çalışma ile geleneksel meslekler
olmak üzere, unutulmaya yüz tutmuş
meslekler, mesleğin incelikleri ve
gelecek nesillere aktarılması için kayıt
altına alınacak. Konu hakkında
açıklama yapan DESOB Genel
Sekreteri Yunus Emre Gönç, "Denizli
İl Kültür ve Turizm Müdürlüğümüz
folklor araştırmacıları tarafından il
sınırları içerisinde tüm yerleşimlerde,
geleneksel meslekler alanında halk
kültürü alan araştırması başlatılacak"
dedi. İHA

DENİZLİ

TÜRK İŞ DÜNYASI KONFEDERASYONU, KALKINMA İÇİN EĞİTİM ÇAĞRISI YAPTI

Kamuda 600 bin işçinin ücret artışının belirleneceği
Kamu Toplu İş Sözleşmeleri Çerçeve Protokolü
görüşmelerinde işveren tarafını temsil eden Türk Ağır
Sanayii ve Hizmet Sektörü Kamu İşverenleri Sendikası
(TÜHİS), işçileri temsilen TÜRK-İŞ ve HAK-İŞ
arasındaki görüşmelerde ilerleme sağlanamadı.
TÜRK-İŞ’ten yapılan açıklamada, “Bu akşam (önceki
akşam) Cumhurbaşkanlığında komisyonda olumlu bir
netice elde edilememiştir. Eylemlerimiz devam ediyor”
denildi. Alınan kararla dün İzmir’de karayolları,
demiryolları, barajlar, bakanlıklar, üniversiteler ve
hastaneler gibi kamu kurumlarında çalışan on binlerce
İzmirli işçi üretim yapmadı.HABER MERKEZİ

Türk-İş’ten İzmir'de iş bırakma eylemi

En büyük “bağımsız” 

iş dünyası örgütü
Türk İş Dünyası Konfederasyonu (TÜRKONFED),

bölgesel ve sektörel iş dünyası temsil örgütlerinin çatı

kuruluşu olarak, gönüllülük esasına göre kurulmuş

bağımsız bir sivil toplum kuruluşu olma özelliği ile

öne çıkıyor. TÜRKONFED, Türkiye’nin en büyük iş

dünyası örgütleri içinde yer alıyor.Bağımsız ve

gönüllü yapısı dikkate alındığında Türkiye’nin en

büyük sivil toplum örgütü olan TÜRKONFED; gücünü

ve etkinliğini, iş insanlarının üye olduğu federasyon

ve derneklerinden alarak çatısı altında 26 bölgesel, 5

sektörel olmak üzere 31 federasyon, 340 üye dernek

üzerinden 100 bine yakın şirket bulunduruyor.

6 18 Temmuz 2025 Cuma GÜNDEM

!!!!!!4 yılı 2 yıla indirme
nitelik reformu yap
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İzmir Büyükşehir Belediyesi'nin ev
sahipliğinde ilçe belediyelerinin afet
işleri sorumluları, İzmir’deki orman
yangınları için buluştu. Sahadaki
çalışmalar esnasında karşılaşılan
eksiklikler, alınması gereken önlemler ve
yangınların çıkmaması için atılması
gereken adımlar değerlendirildi

Son günlerde İzmir’i etkileyen orman
yangınlarının ardından, İzmir
Büyükşehir Belediyesi Afet İşleri Dairesi
Başkanlığı'nın ev sahipliğinde Etki
Analizi Değerlendirme Toplantısı
düzenlendi. İzmir Büyükşehir Belediyesi
Meclis Salonu'nda düzenlenen programa,
Büyükşehir’in ilgili birimleri ile ilçe
belediyelerinin afet işleri müdürleri
katıldı. Yangınların çıkmaması için
atılması gereken adımların konuşulduğu
toplantıda ayrıca alevlerle mücadelede
daha başarılı sonuçlara ulaşmanın
yöntemleri ele alındı. Toplantıda sunum
yapan İzmir Büyükşehir Belediyesi Afet
İşleri Dairesi Başkanı Eylem Ulutaş
Ayatar, orman yangınlarının geride
bıraktığı tahribata değindi. Atar, son
günlerde yaşanan ve kırsal alanları
büyük ölçüde etkileyen yangınların uzun

süren saatlerin ardından kontrol altına
alınabildiğini ve 27 bin hektarlık alanın
yandığını belirtti. Yangınların doğa ve
tarım arazileri üzerinde de ciddi derecede
hasar bıraktığına dikkat çeken Ayatar,
zarar gören alanların yüzde 14'ünün
tarım, yüzde 8'inin de orman statüsünde
olduğunu kaydetti. Yangın bölgelerinde
yakıt tankerleri ile 9 bin litre yakıt ikmali
yapıldığı da aktarıldı. Yangınlarda İzmir
Büyükşehir Belediyesi'nin tüm gücüyle

sahada olduğunu ifade eden Ayatar,
şunları söyledi: “Veteriner İşleri Dairesi
Başkanlığı koordinasyonunda 18 araç ve
50’den fazla personel ile yangınlardan
etkilenen sahipsiz ve sahipli hayvanlara
müdahale edildi. Küçükbaş, büyükbaş
hayvanların yanı sıra kedi, köpek, kanatlı
türleri tahliye edildi. Bakımları ve
tedavileri yapıldı.”Öte yandan İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay ile eşi Öznur Tugay, İzmir’de 3

Temmuz’da Ödemiş’in Tosunlar
Mahallesi'nde çıkan yangına müdahale
ederken hayatını kaybeden kepçe
operatörü İbrahim Demir'in, Konya’daki
ailesini ziyaret etti. Şehidin eşi Hatice
Demir ile ailesine başsağlığı dileyen
Tugay çifti, İbrahim Demir’in kızları
Ayşe (17), Ahsen (13) ve Elif’le (6)
yakından ilgilendi. İzmir Büyükşehir
Belediyesi İtfaiye Dairesi Başkanı Yaşar
Korkmaz’ın da katıldığı taziye
ziyaretinde, Başkan Tugay şehit
Demir’in en küçük kızı Elif’e sarılarak,
kendisinden bir isteğinin olup olmadığını
sordu. Demir ailesinin acısını paylaşan
Başkan Tugay, her zaman yanlarında
olduğunu söyledi.Başkan Tugay şehit
orman işçisi İbrahim Demir’in ailesinin
ardından Akşehir Belediye Başkanı Dr.
Ahmet Nuri Köksal ile de bir araya geldi.
Başkan Köksal’ın makamında
gerçekleşen ziyarette, İzmir ve Akşehir
arasındaki bağa dikkat çekildi. Başkan
Tugay, Başkan Köksal’ın önümüzdeki
sene düzenlenecek 67. Uluslararası
Akşehir Nasreddin Hoca Şenliği
davetine de olumlu yanıt verdi.
SİMGE AKBULUT

Manisa Büyükşehir
Belediyesi, merhum Büyükşehir
Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek’i
vefatının 40. gününde dualarla
anacak. Bugün Manisa’nın tüm
ilçelerinde eş zamanlı olarak
düzenlenecek program
kapsamında mevlit okutulacak,
lokma ve aşure hayrı yapılacak.
Büyükşehir Belediye Başkanı
Besim Dutlulu, “Manisa’mızın
yiğit evladı, merhum Manisa
Büyükşehir Belediye
Başkanımız Ferdi Zeyrek’in
aramızdan ayrılışının 40. günü
vesilesiyle, Cuma günü

Manisa’mızın 17 ilçesinde
mevlit okutacak; lokma ve
aşure hayrı düzenleyeceğiz.
Tüm halkımızı dualarımıza ortak
olmaya davet ediyoruz” dedi.

Manisa’nın 17 ilçesinde
gerçekleştirilecek program,
cuma namazı öncesi saat
12.30’da mevlit okutulmasıyla
başlayacak. Namazın ardından
ise vatandaşlara lokma ve
aşure ikramı yapılacak.
Merkezdeki anma programı
Hatuniye Camisi’nde
gerçekleştirilecek. Burada
Cuma namazı öncesi mevlit

okunacak, ardından aşure ve
lokma dağıtılacak. Manisa
merkezde, Hatuniye Camisi’nin
yanı sıra 15 Temmuz
Demokrasi Meydanı, Manisa
Büyükşehir Belediyesi önü ve
MASKİ Genel Müdürlüğü
önünde de lokma ikramı
yapılacak. Ayrıca, merhum
Başkan Ferdi Zeyrek’in ailesi
tarafından da Büyükşehir
Belediyesi Çarşı Çocuk Kültür
ve Sanat Merkezleri (ÇKSM)
binası önünde saat 11.00’de
aşure hayrı yapılacak.
HABER MERKEZİ        

Ayvalık Belediyesi, İlçe Halk Kütüphanesi ve
Ayvalık Kitapçısı iş birliğiyle bu yaz plajlara
yepyeni bir soluk getiriyor: “Kitap Plajda!” Yaz
sezonu boyunca her Salı ve Cuma günü, 10.00-
17.30 saatleri arasında, Ayvalık Belediyesi
İşletmelerinden Duba Plajı ve Cunda Arka Deniz
Plajı, hem deniz keyfi yapacak hem de kitap
okuyacak. Kitap tutkunlarına yönelik bu özgün
etkinlik, Ayvalık’ın benzersiz kıyılarında
dinlenirken aynı zamanda edebiyatla
buluşmayı sağlıyor. Plajda kurulan kitap
noktaları sayesinde ziyaretçiler ücretsiz olarak

kitaplara ulaşabiliyor; ister şezlonglarında, ister
gölgede kitabını alıp okumaya başlayabiliyor.
Ayvalık Belediye Başkanı Mesut Ergin; projeyle
ilgili yaptığı açıklamada şunları söyledi:
“Okuma kültürünü yaygınlaştırmak ve kitaba
erişimi her yerde mümkün kılmak bizim için çok
kıymetli. Ayvalık’ta yaz Deniz Kum Güneş ve
yanında bir kitapla daha da güzel. Bu proje ile
hem tatilcilere hem hemşerilerimize kitapla
buluşabilecekleri keyifli bir ortam sunuyoruz.
Tüm halkımızı bu deneyime ortak olmaya davet
ediyoruz.” HABER MERKEZİ

“Kitap Plajda!” projesi başladı

AFET İŞLERİ DAİRESİ BAŞKANLIĞI BİRİMLERİN ÇALIŞMALARINI ANLATTI

Yangınla mücadeleye hazırız

Altyapı ve üstyapı
sorunları çözülüyor

Balçova Belediyesi ilçede başlattığı
asfalt ve temizlik atağını sürdürürken
özellikle alt yapı çalışmalarına ağırlık
verildi. Son 6 ayda ana arterlerin yanı
sıra Eğitim ve Teleferik mahallelerinde
asfalt ve parke taş düzenleme
çalışması yapılırken Onur
Mahallesi’ndeki çalışmaların sürdüğü,
kısa bir süre içerisinde biteceği  ifade
edildi. Balçova Belediye Başkanı
Onur Yiğit, “Mahallelerimizin altyapı
ve üstyapı sorunlarını çözmek, yaşam
kalitesini artırmak için ekiplerimiz
özveriyle çalışıyor. Bölge esnafımıza
anlayışları için teşekkür ediyorum”
dedi. HABER MERKEZİ 

Dijital dershanenin 
büyük LGS başarısı

Buca Belediye Başkanı Görkem
Duman, Dijital Dershane platformu
aracılığıyla LGS’ye hazırlanan ve 500
tam puan alan Nuran Ece Bakırhan ile
5. sınıftan itibaren platformu aktif
şekilde kullanan ve LGS’den 445
puan alan Taha Ege Aktaş’ı
makamında ağırladı.  Başkan Duman,
“Dijital Dershane projemizin bu yılki
LGS sonuçlarına yansıyan başarısı
hepimiz için büyük bir gurur kaynağı.
65 öğrenci 400 puan üzerinde başarı
gösterdi; 4 öğrencimiz ise ilk yüzde
1’lik dilimde yer aldı; 500 tam puan
alan öğrencimiz de var” dedi. HABER
MERKEZİ 

Zorunlu adımlar
atmamız gerekiyor

Karşıyaka Belediye Meclisi, Ziya
Gökalp Kültür Merkezi ve Bülent
Ecevit Kültür Merkezi’nin belediye
şirketlerinin borçlarına karşılık SGK’ya
devrini görüşmek üzere olağanüstü
toplandı. Belediye Başkanlığı’nın yetki
talebine ilişkin önerge; oy birliği ile
İmar, Hukuk ve Plan Bütçe
komisyonlarına havale edildi.
Karşıyaka Belediye Başkanı Yıldız
Ünsal “Yüksek enflasyon, artan
maliyetler ve kamu kaynaklarına
erişimdeki zorluklar, yerel yönetimler
olarak bizleri de derinden etkiliyor.
Bazı zorunlu adımlar atmak
durumundayız” dedi. SİMGE AKBULUT

BUCA 

KARŞIYAKA

BALÇOVA

Ödüllü yarışmalara
başvuru zamanı

Menemen Belediyesi, bu yıl 5-7 Eylül
tarihleri arasında gerçekleştirilecek 4.
Uluslararası Çömlek Festivali
öncesinde ödüllü yarışmalar
düzenliyor. Hemhal Sanatsal Seramik
Yarışması ve Çömleğin İzinde
Fotoğraf Yarışması için başvurular
başladı. Menemen Belediye Başkanı
Aydın Pehlivan, "Seramik ve fotoğraf
yarışmalarımızda hem başarılı sanat
ürünlerinin ortaya çıkmasını sağlıyor,
hem de geleceğe bugünden bir iz
bırakıyoruz. Çömlek Festivalimiz ile
birlikte kurumsallaşan yarışmalarımız,
her geçen yıl daha çekişmeli oluyor."
dedi. HABER MERKEZİ 

MENEMEN 

Zeyrek, vefatının 40. gününde anılacak

İzmir Büyükşehir Belediyesi’ne bağlı İZULAŞ
şirketi tarafından işletilen İzmir Teleferik tesisleri,
ziyaretçileri ağırlamaya başlıyor. Balçova’daki
tesiste ziyaretçilerin güvenli, konforlu ve keyifli bir
yolculuk geçirmesi amacıyla gerekli olan yıllık
periyodik bakım çalışmaları tamamlandı. 

Dört ay süren çalışma kapsamında taşıyıcı-
çekici halat yenilendi, sistemdeki tüm hareketli
parçaların bakımı yapıldı. Güvenlik sistemleri
uluslararası standartlara göre iyileştirildi. İzmirliler
yaklaşık 3 dakika sürecek yolculukla beraber eşsiz
İzmir manzarasının keyfini çıkaracak. Ana motor,
makara grupları, hidrolik sistem, direk,  jeneratör ve
sistemdeki tüm hareketli parçaların bakımları
eksiksiz olarak yapıldı. Ayrıca talimatlar

doğrultusunda gerekli parçalar yenilendi. İç
güvenlik sistemleri, otomasyon ve elektrik
sistemlerinin bakımları ve iyileştirmeleri
tamamlandı. 

İZULAŞ AŞ yetkilileri yapılan yenileme
çalışmasında uluslararası standartlardan ve
güvenlikten asla taviz verilmediğini vurguladı.
Pazartesi günleri haftalık bakım nedeniyle kapalı
olan teleferik, haftanın 6 günü 11.00-19.00 saatleri
arasında yolcularını manzaranın ve doğanın en
dikkat çekici haliyle buluşturmaya devam edecek.
Rengarenk teleferik gondollarıyla süren yolculuğun
iniş-çıkış bilet fiyatları 150 TL olarak belirlendi. 0-5
yaş arası çocuklar bu yolculuktan ücretsiz olarak
yararlanabilecek. NİSAN GÜÇLÜ  

Balçova’da teleferik
yeniden hizmete girdi 

718 Temmuz 2025 CumaHABERLER
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Teknik direktörlük görevine Burhanettin Basatemur’u
getirdikten sonra transfere hız veren Karşıyaka’da tempo
düşmüyor. Yeşil kırmızılılar, dış transferde 4'üncü imzayı
kaleci Muharrem Tunay Meral'e attırdı. Geçen sezon 2'nci
Lig'de Play-Off oynayan Adana 01 FK'da 33 maçta görev
yapan 30 yaşındaki file bekçisi önceki sezon teknik direktör
Burhanettin Basatemür'le birlikte Somaspor'da çalıştı. 
Yeşil-kırmızılı kulüpten yapılan açıklamada, "1,88 m
boyundaki Tunay Meral, kariyerine Balıkesirspor altyapısında
başlamış, İstanbul Güngörenspor, Somaspor ve son olarak
Adana 01 FK formaları giymiştir" denildi. hAber merkezi

Milli masterler gol yağdırdı
Türkiye Masterler ve Veteranlar Futbol Ligi Milli Karma Takımı,
Gürcistan'ın Batum kentinde oynadığı dostluk karşılaşmasında
Acara Özerk Cumhuriyeti Karması'nı 8-1 yendi.  Türkiye'deki 11
lig grubundan ve 125 takımdan seçilen oyuncular arasında Ege
Bölgesi’nden Foça Belediye, Didim ve Manisa Masterler da yer
aldı.  Golleri Fatih Genç (3), Erkan Eker, Aytaç Akman, Ethem
Dermanoğlu, Sinan Altıparmak ve Burhanettin Gürpınar attı. ihA
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Ocean’s 7’nin en zorlu
parkurlarından biri olan Kuzey Kanalı
geçiş denemesi için Ultramaraton
yüzücüsü Bengisu Avcı, İskoçya’ya
gitti. Ocean’s 7’de bugüne kadar beş
parkuru başarıyla geride bırakan
Bengisu Avcı, okyanus ve atmosfer
şartları izin verdiği taktirde, 18 – 23
Temmuz tarihleri arasında yaklaşık 35
kilometrelik yüzme maratonuna
başlayacak. Güçlü akıntılar ve sert
rüzgarlar nedeniyle geçiş, İskoçya-
İrlanda arasında veya tam tersi yönde
olacak ve yaklaşık 10-12 saat arası

sürecek.
Bengisu Avcı, Donaghadee-

Portpatrick arasındaki yüzüşünün
önemli bölümünü gece yapacak. Kuzey
Kanalı, İskoçya-İrlanda arasında
okyanusun darboğaz yaptığı bir bölge
olması nedeniyle güçlü akıntı ve
gelgitlere sahne oluyor. Akıntı hızı
saatte 3-4 kilometreyi bulurken,  yönü
de neredeyse 6 saatte bir değişiyor.
Kuzey Kanalı, kuzeydoğu-güneybatı
uzantılı sert rüzgarların güçlü etkilerinin
hissedildiği bir kanal ve bu rüzgarlar
bazen içinde buz kürecikleri de

barındırabiliyor.Bengisu Avcı, Minke
balinaları ve Aslan Yelesi denizanası
gibi canlıların geçiş alanı olarak bilinen
12-13 derecelik suya sahip Kuzey
Kanalı’nı ‘Değerler Ortağı’ AXA
Türkiye’nin desteği ile yüzecek.
Gelecek Neden Bir Risk Olsun Ki?
marka duruşu çerçevesinde; toplumu ve
geleceği korumanın, riskler konusunda
farkındalık yaratmanın önemli bir
sorumluluk alanı olduğunu gerçeğiyle
hareket eden AXA Türkiye ve Bengisu
Avcı, Kuzey Kanalı’nda ‘Gelecek Bizim
Elimizde’ diyerek iklim değişikliğine

dikkat çekecek.  2017’de 22 yaşında
genç bir kadın olarak başladığı Ocean’s
7 serisinde her geçişi farklı sosyal
sorumluluk projelerine adadığını
vurgulayan Bengisu Avcı, ‘Daha önce
Türkiye Omurilik Felçlileri Derneği’nin
akülü araba kampanyası ve Koruncuk
Vakfı için yüzdüm. Geçen yıl, Birleşmiş
Milletler’in 17 Küresel Amaç felsefesi
içinde yer alan ‘Sudaki Yaşam’ için
kulaç attım. Şimdi de AXA Türkiye ile
iklim değişikliğine dikkat çekerken,
‘Gelecek Bizim Elimizde’ diyeceğiz’
şeklinde konuştu.hAber merkezi

Ultramaraton yüzücüsü Bengisu Avcı, Ocean’s 7 serisinin en zorlu parkurlarından Kuzey
Kanalı’nı geçmeye çalışacak. İzmirli yüzücü, İskoçya-İrlanda arasında saatlerce kulaç atacak 

Uluslararası Futbol Birliği Kurulu
(IFAB), futbol kurallarında köklü
değişiklikler yapmaya hazırlanıyor.
Times'ta yer alan habere göre; IFAB
üç yeni kural önerisini gündemine
aldı. Yeni öneriye göre, bir oyuncunun
kullandığı penaltı vuruşu direkten
döner veya kaleci tarafından
kurtarılırsa, pozisyon artık devam
etmeyecek. Şut sonrası penaltıyı
kullanan oyuncu ve takım arkadaşları
devamında gol atamayacak. Penaltı
kaçarsa  diğer takıma kaleci vuruşu
verilecek. Önerilen diğer iki kural
değişikliği ise VAR'ın yetki alanını
genişletmeyi hedefliyor. Buna göre,
hakem haksız yere köşe vuruşu
vermişse, VAR müdahale ederek
kararı iptal edebilecek. ihA

Penaltı atışında
devrim gibi karar 

A Milli Erkek Voleybol Takım,
Japonya'nın Chiba şehrinde oynanan
2025 FIVB Voleybol Milletler Ligi'nin
3. haftasının 2. maçında Almanya'yı
3-1 mağlup etti ve  üçüncü galibiyetini
kazandı. Karşılaşmanın setleri büyük
bir mücadeleye sahne oldu. 
Bir saat 58 dakika süren müsabakada
setler 29-27, 25-22, 18-25
ve 30-28 bitti. 
Ay yıldızlı ekibimiz sahada Mert, Adis,
Mirza, Bedirhan, Murat, Efe
Mandıracı, Berkay (L) (Vahit Emre,
Gökçen) kadrosu ile yer aldı. Almanya
ise Brand, Krage, John, Röhrs, Krick,
Zimmermann, Mohwinkel (L) (Tille,
Peter, Böhme, Torwie) tertibi ile
mücadele etti. A Milli Takım, yarın TSİ
09.30'da Brezilya ile karşılaşacak. ihA

Filenin Efeleri
Almanya’yı yendi

Ekonomik krizin içerisinde olan Türk
futbolunun köklü kulüplerinden biri
olan Denizlispor'da kötü günler
yaşanmaya devam ediyor.  Mali
sıkıntılar yaşayan Denizlispor, ilk
olarak Türkiye Futbol Federasyonu
tarafından -12 puan silme cezasına
çarptırılmıştı. Ancak yaşanan
gelişmelerin ardından bu cezanın
yanına ikinci bir -12 puanlık ceza
daha eklendi. Böylece Denizlispor'un
puan silme cezası -24'e ulaştı. FIFA
ve TFF nezdinde kulübe yöneltilen
borçlara dayalı bu cezalar, kulübün
ligdeki akıbetini belirleyen kritik bir
dönüm noktası oldu. Denizlispor'un
aldığı bu ağır ceza sonucunda
Bölgesel Amatör Lig'e katılması da
mümkün olmadı. ihA

Önümüzdeki sezonda da Süper Lig’de üst sıralar için
mücadele etmek isteyen Göztepe hazırlıklarını
Slovenya'da sürdürüyor.  Sarı kırmızılı takım kampta
oynadığı 3'üncü özel maçında
Ukrayna temsilcisi Kryvbas KR’ı 2-1
yenerek moral depoladı. Teknik
direktör Stanimir Stoilov sahaya
Mateusz Lis, Furkan Bayır, Heliton,
Malcom Bokele, Arda Okan Kurtulan,
Uğur Kaan Yıldız, Rhaldney, Anthony
Dennis, Furkan Malak, Emersonn,
Ibrahim Sabra ilk 11' ile çıktı. Ekrem
Kılıçarslan, Arda Ercan, Taha
Altıkardeş, Ege Yıldırım, Allan Godoi,
Novatus Miroshi, David Tijanic,
Janderson, Juan, Tibet Durakçay da
maça yedek kulübesinde başladı.
Transferin gözde oyuncusu, Brezilyalı golcü Romulo ise
sakatlık riskine karşı maç kadrosuna dahil edilmedi. 

Sarı-kırmızılılara galibiyeti getiren golleri 17'nci
dakikada Bokele ve 80'inci dakikada Tijanic kaydetti. 

Bununla birlikte Göz Göz’de kaleci arayışları da
sürüyor. Teknik direktör Stanimir Stoilov'un
ısrarla istediği kaleci transferi için daha önce
Doğan Alemdar, Bilal Bayezit ve Jankat
Yılmaz ile temas kuran sarı-kırmızılıların
adayları artıyor. İzmir ekibinin geçen
sezonu Trabzonspor'da geçiren kaleci
Muhammet Taha Tepe ile ilgilendiği
öğrenildi. 

Geçtiğimiz günlerde Trabzonspor
ile yollarını ayıran 23 yaşındaki
kalecinin temsilcileriyle Göztepe
yönetiminin temasa geçtiği ifade edildi.
20 Temmuz Pazar gününe kadar
Slovenya'da çalışmalarını sürdürecek

Göz-Göz, yarın TSİ 18.00'de başlayacak maçta
HNK Vukovar ile son maçına çıkacak. hAber merkezi

Denizlispor ligden
çekilme kararı aldı

karşıyaka kalecisini buldu
Altay'da teknik direktör Ramazan Kurşunlu, yeni sezon öncesi
taraftarlara iddialı açıklamalarda bulundu. Sosyal medyadaki
taraftar sayfalarının yaptığı yayına katılan genç teknik adam,
hedeflerinin şampiyonluk olduğunu vurguladı. Teknik patron
Kurşunlu, "Bu sene hedefimiz bir üst lige çıkmak. Ne olursa
olsun üst lige çıkmak için çalışacağız. 
3'üncü Lig'de bulunmak Altay'a yakışmıyor. Genç
futbolcularımız ve tecrübeli futbolcularımızla bu sezon
grubumuzun favori takımı biz olacağız. Bunu net ve iddialı
şekilde söylüyorum. Bu dönem hepimiz için yeniden doğuş ve
silkelenme dönemi" dedi. hAber merkezi

Altay’ın hedefi şampiyonluk

su sıcaklığının 12-13 dereceyi bulduğu okyanusta 35 kilometre  yüzecek
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Göztepe kampta moral buldu

18 Temmuz 2025 Cuma
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